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SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

2023.gada 23.novembris       protokols Nr. 25. 
 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 17.11.2023.plkst. 08:54 

- atklāta 23.11.2023. plkst. 09:00 

 

Darba kārtība 

Īpašumu komitejas jautājumi 

1. Par nešķirotu sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksas izmaiņām un bioloģiski 

noārdāmu atkritumu apsaimniekošanas maksas noteikšanu;  

2. Par dzīvojamās platības izīrēšanu D.R.;  

3. Par būvju izvietojumu saskaņošanu nekustamajā īpašumā "Jenči Nr. 282", Jeņčos, Ķekavas 

pagastā,;  

4. Par nekustamā īpašuma Vecupes iela 5, Baldonē, atsavināšanu;  

5. Par nekustamā īpašuma Vecupes iela 7, Baldonē, atsavināšanu;  

6. Par valstij piekrītošās zemes "Tekstilnieks", Dzērumos, Ķekavas pagastā, iegūšanu 

pašvaldības īpašumā;  

7. Par nekustamo īpašumu "Rudzāju iela", "Linu iela", "Kviešu iela" un "Miežu iela", Rāmavā, 

Ķekavas pagastā,  iegādi;  

8. Par grozījumiem 2018.gada 22.novembra zemes nomas līgumā;  

9. Par zemes piešķiršanu nomā A.G.-D. uz daļu no pašvaldībai piederošā  nekustamā īpašuma 

“Dārzāres”, Vanagkalnu ielā 2, Baldonē;  

10. Par ceļa reālservitūta nodibināšanu pašvaldības nekustamā īpašuma "Mežs Nr.26", Ķekavā. 

Sociālo lietu komitejas jautājums  

11. Par PA "Veselības un sociālās aprūpes centrs" cenrāža apstiprināšanu. 

Attīstības komitejas jautājumi  

12. Par projekta “Publiskās ārtelpas attīstība Ķekavas pilsētas galvenajā laukumā Ābeļdārzā” 

iesnieguma iesniegšanu un īstenošanu;  

13. Par precizējumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 11.oktobra domes lēmumā Nr. 8;  

14. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamā 

īpašuma “Voitāni”, Baldones pagastā zemes vienībā;  

15. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamā 

īpašuma “Vecrauši”, Baldones pagastā, zemes vienībā;  

16. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Ainavas”, Baldones 

pagastā;  

17. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Mazstūri”, Baldones 

pagastā;  

18. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Mežalīči”, Baldones 

pagastā;  

19. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā  “Žeberi”, Baldones 

pagastā;  

20. Par administratīvā līguma grozījumiem detālplānojuma “Celmiņi”  Saulgožos, Ķekavas 

pagastā,  īstenošanai īpašumam Celmiņu iela 18;  

mailto:novads@kekava.lv
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21. Par detālplānojuma “Celmiņi” risinājumu nepiemērošanu daļā par ārējās centrālās 

ūdensapgādes un centrālās kanalizācijas nodrošināšanu – nekustamajā īpašumā Celmiņu ielā 

35;  

22. Par detālplānojuma “Celmiņi” risinājumu nepiemērošanu daļā par ārējās  centrālās 

ūdensapgādes un centrālās kanalizācijas nodrošināšanu – nekustamajā īpašumā Celmiņu ielā 

41;  

23. Par detālplānojuma “Celmiņi” risinājumu nepiemērošanu daļā par ārējās  centrālās 

ūdensapgādes un centrālās kanalizācijas nodrošināšanu – nekustamajā īpašumā Celmiņu ielā 

56;  

24. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma “Virškalni”, Jaunsilā, 

Ķekavas pagastā, sadalei;  

25. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma “Jūlijas”, Ķekavā, 

sadalei;  

26. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma “Bergi”, Alejās, 

Ķekavas pagastā, sadalei;  

27. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 9.augusta lēmumā Par detālplānojuma 

“Lapmeži” grozījumu izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā Grīzupes ielā 8, Krogsilā, 

Ķekavas pagastā,;  

28. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 22.decembra lēmumā Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Kārkliņu lauks”, Katlakalnā, 

Ķekavas pagastā;  

29. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 23.novembra lēmumā Par 

detālplānojuma “Ķirši” grozījumu daļā izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Ķirši”, 

Rāmavā, Ķekavas pagastā;  

30. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 17.novembra lēmumā Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos “Rasiņi”, “Mailītes”,”Rūsas”,  

Krustkalnos, Ķekavas pagastā;  

31. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 17.novembra lēmumā Nr. 25;  

32. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Lazdukalni”, Katlakalnā, 

Ķekavas pagastā;  

33. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Vēja roze”, Lapeniekos, 

Ķekavas pagastā;  

34. Par lietošanas mērķa noteikšanu nekustamā īpašuma Rapšu iela 13, Rāmavā, Ķekavas 

pagastā, zemes vienības daļai;  

35. Par lietošanas mērķa noteikšanu nekustamā īpašuma Rapšu iela 12, Rāmavā, Ķekavas 

pagastā, zemes vienības daļai. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājumi 

36. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022. gada 9. novembra lēmumā “Par 

līdzfinansējuma apjomu Ķekavas novada pašvaldības  profesionālās ievirzes izglītības 

iestādēs”;  

37. Par Ķekavas novada Ķekavas pilsētas karogu apstiprināšanu;  

38. Par Ķekavas novada Baldones pilsētas karogu apstiprināšanu. 

Drošības komitejas jautājums  

39. par grozījumiem Reģionālās pašvaldības policijas amatpersonu un darbinieku atlīdzības 

nolikumā. 

Priekšsēdētāja jautājums  

40. Par parakstu vākšanas vietu noteikšanu Ķekavas novadā.  

Piebalsotais jautājums 

41. Par detālplānojuma “Brīvzemnieki” grozījumu daļā izstrādes uzsākšanu nekustamajā 

īpašumā Atmodas ielā 26  un Saktas ielā 3,  Ķekavā, Ķekavas novadā. 
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Sēdi vada - domes priekšsēdētāja 1.vietnieks Andris Vītols, 

Sēdi protokolē - sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks.  

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone;  

Centrālās administrācija - 

Administratīvās pārvaldes juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, fotogrāfe Velga Kūkuma;  

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītājas vietnieks Juris Križanovskis, projektu vadītājs 

Māris Ozoliņš; 

Sēdē nepiedalās: Juris Jerums, Juris Žilko, Rihards Gorkšs. 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 

Andris Vītols atklāj domes kārtējo sēdi. Viņš informē domi, ka Elīna Rasnace, kura savas 

deputāta pilnvaras bija nolikusi uz laiku, nu ir atgriezusies un no šīs dienas piedalīsies domes 

darbā. 

 

 

Par darba kārtību 

Andris Vītols informē par izsludināto darba kārtību un konstatē, ka iesniegti vairāki priekšlikumi 

par darba kārtības izmaiņām. 

Hāze, Putniņa un Ceļmalnieks komentē savus priekšlikumus. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Romanovska, Zaķe, Aigars Vītols. 

Jautājumu par darba kārtību vairāk nav un Andris Vītols aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Kristīnes Hāzes -  

Izņemt no Darba kārtības jautājumu Nr.7 Par valstij piekrītošās zemes "Tekstilnieks", 

Dzērumos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, iegūšanu Ķekavas novada pašvaldības 

īpašumā   un atgriezt Īpašumu komitejā skatīšanai, 

Atklāti balsojot   

ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
   

 

2.priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Izņemt no Darba kārtības jautājumu , kas tika atgriezts skatīšanai komitejā līdz pilnīgai 

apstākļu noskaidrošanai  Nr.11 Par ceļa reālservitūta nodibināšanu pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Mežs Nr.26", zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 8070 008 1207, 

Ķekavā, Ķekavas novadā, 
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Atklāti balsojot   

ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

3.priekšlikums no Karinas Putniņas – 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu "Par detālā plānojuma "Brīvzemnieki"grozījumiem daļā 

izstrādes uzsākšanu nekustāmajos īpašumos Atmodas ielā 26 un Saktas ielā 3 , Ķekavā, 

Ķekavas novadā", 

Atklāti balsojot   

ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

4.priekšlikums no Andra Ceļmalnieka – 

Izņemt no darba kārtības punktu Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022. gada 9. 

novembra lēmumā Nr. 1, protokols Nr.36 “Par līdzfinansējuma apjomu Ķekavas novada 

pašvaldības profesionālās ievirzes izglītības iestādēs” sakarā ar sagatavotās redakcijas 

neatbilstību 2023.gada 13.septembra saistošo noteikumu Nr. 18/2023 “Par 

līdzfinansējuma samaksas kārtību Ķekavas novada pašvaldības dibinātajās profesionālās 

ievirzes izglītības iestādēs” 8.punktam, 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 8 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze), "Atturas" – 1 (Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

5.priekšlikums no Aigara Vītola – 

Jautājumu Par detālplānojuma “Brīvzemnieki” grozījumu daļā izstrādes uzsākšanu 

nekustamajā īpašumā Atmodas ielā 26 un Saktas ielā 3, Ķekavā, Ķekavas novadā izskatīt 

kopā ar Attīstības komitejas jautājumiem un pievienot pirms 21. jautājuma, 

Atklāti balsojot   

ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Darba kārtību koriģē atbilstoši priekšlikumiem un Andris Vītols aicina balsot par darba kārtību 

kopumā. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav,  “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2023.gada 23.novembra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

1. 
Par atkritumu apsaimniekpšanas maksas izmaiņām 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.18:52) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – ar šo lēmuma projektu apstiprinās jaunu atkritumu 

apsaimniekošanas maksu Baložos Ķekavā un Daugmalē ar nākamā gada 1.janvāri. Finanšu 

komitejā tika izteikts viedoklis, ka aprēķinos ir kļūda, tā arī bija, un bioloģisko atkritumu tarifs 

būs par pieciem centiem lētāks, tāpēc viņa pievienojusi alternatīvo lēmuma projektu.  

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Hāze, Cīrule, Zvaigzne. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Kristīnes Hāzes – 

Balsot par precizēto lēmuma projektu, 

Atklāti balsojot   

ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Andris Vītols aicina balsot par alternatīvo lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nešķirotu sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksu un bioloģiski noārdāmo 

atkritumu apsaimniekošanas maksu ar 2024.gada 1.janvāri Baložu pilsētas, Ķekavas 

pilsētas, Ķekavas pagasta un Daugmales pagasta administratīvajās teritorijās. 

Lēmums pielikumā.  
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2. 
Par dzīvojamās telpas izīrēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.23:00) 

Par jautājumu Kristine Hāze – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu pagarināt īres 

līgumu, parādu personai nav, tāpēc sagatavots lēmuma projekts par līguma pagarināšanu uz 

diviem gadiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izīrēt D.R. dzīvojamo telpu – dzīvokli Gaismas ielā 19 k-9, Ķekavā, Ķekavas novadā, līdz 

2025.gada 30.novembrim.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

3. 
Par būvju izvietojuma saskaņošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.24:07) 

Par jautājumu Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu saskaņot būves, 

kas atrodas 3,25 no robežas ar pašvaldības īpašumu, īpašumā atrodas meliorācijas grāvis, tāpēc 

nav iemesla nesaskaņot un sagatavots atbilstošs lēmuma projekts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina  balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Saskaņot nekustamā īpašuma “Jeņči Nr.282” īpašniekam izvietot 3,29m attālumā ēku 

(dārza māja) no robežas ar Ķekavas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

“Grāvji”, sastāvā esošo zemes vienību. 

Lēmums pielikumā.  
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4. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.25:13) 

Par jautājumu Kristīne Hāze – ir veikts īpašuma novērtējums 2556 kv.m. lielam īpašumam 

Baldonē. Izsoles sākuma cena noteikta 24 tūkstoši euro. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu Vecupes iela 5, Baldonē,  

sastāvošu no neapbūvētas zemes vienības 2556 kv.m. platībā, pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

5. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.26:07) 

Par jautājumu Kristīne Hāze – šis ir blakus īpašums 6891 kv.m. liels un tā izsoles sākuma cena 

būs 45600 euro. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu Vecupes iela 7, Baldonē,  

sastāvošu no neapbūvētas zemes vienības 6891 kv.m. platībā, pārdodot to izsolē. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

 

 



1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

8 

6. 
Par nekustamā īpašuma iegādi 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.26:54) 

Par jautājumu Kristīne Hāze – jautājums Īpašumu komitejā izsakatīts divas reizes, komiteja 

atbalstīja ielu iegādi, jo tās ir nodotas ekspluatācijā, tām izbūvēts apgaismojums, un īpašnieks 

piekritis tās atsavināt katru par vienu euro. 

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto 

lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Iegūt Ķekavas novada pašvaldības īpašumā nekustamos īpašumus “Rudzāju iela”, “Linu 

iela”, “Kviešu iela” un “Miežu iela”, Rāmavā, Ķekavas pagastā, un uz tās esošo ielas 

inženierbūvi un ielas apgaismojumu ar atsevišķu elektrības patēriņa uzskaiti, atsavinot to 

no SIA “Sapņu ciemats”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

7. 
Par zemes nomas līguma pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.32:11) 

Par jautājumu Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu pagarināt 

zemes nomas līgums, līgums tiks precizēts un pagarināts uz diviem gadiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus starp Ķekavas novada pašvaldību un D.J. 2018.gada 22.novembrī 

noslēgtajā zemes nomas līgumā. 

Lēmums pielikumā.  
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8. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.33:15) 

Par jautājumu Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu iznomāt 

mazdārziņu 400 kv.m. platībā. Sagatavots lēmuma projekts par zemes nomu uz diviem gadiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 400 m2 platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma Vanagkalnu ielā 2, Baldonē), A.G-D., nosakot zemes nomas līguma 

termiņu līdz 2025.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza ierīkošanai, bez apbūves 

tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

SOCIĀLO LIETU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

9. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.34:35) 

Par jautājumu Inese Jēkabsone – ar domes lēmumu apvienotas divas pašvaldības aģentūras 

vienā un ar nolikumu noteikta jaunās aģentūras kompetence. Iestāde sniegs maksas 

pakalpojumus saskaņā ar domes apstiprinātu cenrādi, kas arī sagatavots. Tajā iekļauti gan 

ambulances, gan sociālās aprūpes centra sniegtie pakalpojumi līdzšinējā apjomā un cenās. 

Maksas pakalpojumu cenas tiks pārskatītas nākamā gada sākumā atbilstoši šā gada izmaksām. 

Cenu aprēķini veikti saskaņā ar apstiprināto metodiku. Saistošos noteikumus nodeva 

sabiedriskajai apspriešanai no 24.oktobra līdz 7.novembrim, bet iebildumi vai ierosināumi 

netika saņemti. Saistošos noteikumus izskatīja Sociālo lietu un Finanšu komitejas un sniedza 

pozitīvu atzinumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Jēkabsone. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, 

Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 4 (Aigars Vītols, Dace Cīrule, 

Indra Priede, Ineta Lazda),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.24/2023 „Pašvaldības 

aģentūras „Ķekavas novada veselības un sociālās aprūpes centrs” maksas pakalpojumu 

cenrādis” un to paskaidrojuma rakstu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

10. 
Par projekta iesnieguma iesniegšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.40:22) 

Par jautājumu Karina Putniņa – saskaņā ar MK noteikumiem ir pieejams Kohēzijas fonda 

finansējums publiskās ārtelpas attīstībai. Ir sagatavota skice un šāds projekts paredzēts arī 

pašvaldības investīciju plānā. Jautājumu informatīvi izskatīja 2.augusta komitejas sēdē un pēc 

tam to nodeva publiskajai apspriešanai, kurā saņemti sabiedrības atzinumi. Provizoriski 

projekta izmaksas ir aptuveni 1,6 miljoni euro, no kuriem 50% varēs saņemt avansā, tomēr 

nepieciešams pašvaldības līdzfinansējums projekta realizācijai, ja projekts tiks apstiprināts. 

Maksimāli no Kohēzijas fonda varēs saņemt 800 tūkstošus euro. Jautājumu izskatīja arī Finanšu 

komitejā un komitejas sniedza pozitīvu atzinumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Ozoliņš. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto 

lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt projekta iesnieguma “Publiskās ārtelpas attīstība Ķekavas pilsētas galvenajā 

laukumā Ābeļdārzā” iesniegšanu Eiropas Savienības kohēzijas politikas programmas 

2021.–2027.gadam 5.1.1. specifiskā atbalsta mērķa “Vietējās teritorijas integrētās sociālās, 

ekonomiskās un vides attīstības un kultūras mantojuma, tūrisma un drošības veicināšana 

pilsētu funkcionālajās teritorijās”  5.1.1.3. specifiskā atbalsta mērķa pasākuma “Publiskās 

ārtelpas attīstība” projektu iesniegumu atlasē par kopējo summu 1 633 500,00  EUR. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

11. 
Par precizējumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.45:17) 

Par jautājumu Karina Putniņa – precizējums lēmumā nepieciešams, jo pieņemtajā domes 

lēmumā bija neprecīzi noteikta atdalāmā zemes gabala platība. 
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Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada domes 2023.gada 11.oktobra lēmumā Nr. 8 ” Par 

nekustamā īpašuma “Galiņu ceļš”, Baldones pagastā, sadalīšanu Rail Baltica projekta 

īstenošanai”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

12. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.46:42) 

Par jautājumu Karina Putniņa – zemes ierīcības projektu uzsāk, lai realizētu Rail Baltic projektu 

un ar šo zemes ierīcības projektu atdalīs no īpašuma vienu zemes vienību. Komiteja lēmuma 

projektu izskatīja un atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

  

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Voitāni”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

13. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.47:54) 

Par jautājumu Karina Putniņa – arī šai gadijumā jāatdala zemes vienības Rail Baltica projekta 

vajadzībām. Šis īpašums sastāv no vairākām zemes vienībām, bet ar šo zemes ierīcības projektu 

no vienas zemes vienības atdalīs dzelzceļa trasei nepieciešamo zemes platību. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Vecrauši”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

14. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.49:07) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – nākamie trīs jautājumi ir par zemes ierīcības projektu 

apstiprināšanu, ar kuriem atdala Rail Baltica projektam nepieciešamās zemes vienības. Ar šo 

lēmuma projektu apstiprina zemes ierīcības projektu īpašumam “Ainavas”, kur no īpašuma 

atdala dzelzceļa trasei nepieciešamo zemes platību. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

  

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma “Ainavas”, Baldones pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

15. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.50:23) 

Par jautājumu Karina Putniņa – nākamais zemes ierīcības projekts, ar kuru atdala Rail Baltica 

projektam nepieciešamās trīs zemes vienības, līdz ar ko īpašums sadalās piecās zemes vienībās, 

kur divas paliek īpašniekam. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma “Mazstūri”, Baldones pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

16. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.51:28) 

Par jautājumu Karina Putniņa – šis ir trešais zemes ierīcības projekts, ar kuru zemi sadala trīs 

zemes vienībās, no kurām divas nepieciešamas dzelzceļa trases būvniecībai. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma “Mežalīči”, Baldones pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

17. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.52:25) 

Par jautājumu Karina Putniņa – īpašums pieder juridiskai personai, tam izstrādāts 

detālplānojums, šā gada augustā starp Ķekavas novada domi un īpašnieku tika noslēgta 

vienošanās par zemes ierīcības projekta izstrādi detālplānojuma otrajā kārtā. Detālplānojumā 

bija paredzēta turpmākās izpētes teritorija, kas vairs nav nepieciešama, un tai noteiktais 

lietošanas mērķis ir lauksaimniecība un meža teritorija. Šo neapgūto zemes vienību sadala 

četrās zemes vienībās un atsevišķi izdala ceļa teritoriju. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Žeberi”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

18. 
Par administratīvā līguma grozījumiem 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.54:18) 

Par jautājumu Karina Putniņa – ar domes šā gada 24.maija lēmumu ir mainīti kanalizācijas 

sistēmas ierīkošanas noteikumi, pieļaujot veidot arī bioloģiskās attīrīšanas sistēmas, tāpēc 

nepieciešams veikt grozījumus noslēgtajā administratīvajā līgumā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto 

lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noslēgt vienošanos ar M.G. par grozījumiem detālplānojuma “Celmiņi”, Saulgožos, 

Ķekavas pagastā, 2022.gada 27.jūnija administratīvajā līgumā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

PIEBALSOTAIS JAUTĀJUMI 

39. 
Par detālplānojuma grozījumu izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.57:45) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – abi īpašumi ietilpst detālplānojuma “Brīvzemnieki” 

teritorijā, tie pieder divām fiziskām personām un grozījumu mērķis ir šos īpašumus sadalīt sīkāk 

individuālo dzīvojamo māju apbūvei. Komiteja šo jautājumu izskatīja 1.novembra sēdē un 

atbalstīja, bet tālāk uz domi nevirzīja, jo nebija iesniegta bankas piekrišana. Šobrīd bankas 

piekrišana zemes sadalei ir saņemta un jautājums virzīts uz domi. 

Jautājumu sadaļā piedalās Cīrule, Putniņa, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto 

lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma “Brīvzemnieki”, Ķekavā, grozījumu izstrādi daļā – 

nekustamajā īpašumā Atmodas ielā 26, un Saktas iela 3, saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

19. 
Par detālplānojuma risinājumu nepiemērošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:02:52) 

Par jautājumu Karina Putniņa – nākamie trīs jautājumi pēc savas būtības ir vienādi, tikai tie 

attiecas uz trīs atsevišķiem zemes gabaliem, un grozījumi nepieciešami, lai nepiemērotu 

detālplānojuma prasības atiecībā uz ūdensapgādi un kanalizāciju, tāpat ir stājies spēkā jaunais 

teritorijas plānojums, tāpēc lēmums jāpiemēro jaunajiem nosacījumiem. Putniņa norāda, ka šie 

nav pirmie tādi lēmuma grozījumi, bet tādi jau ir bijuši un visticamāk būs arī nākotnē. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt, ka nav piemērojama daļa par centrālās ūdensapgādes un centrālās kanalizācijas  

nodrošinājumu detālplānojuma “Celmiņi” teritorijā esošajā nekustamajā īpašumā Celmiņu 

iela 35. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

20. 
Par detālplānojuma risinājumu nepiemērošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:05:10) 

Par jautājumu Karina Putniņa – tāds pats lēmuma projekts, centrālie tīkli detālplānojumā nav 

izbūvēti, tāpēc jāveic šādi grozījumi. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt, ka nav piemērojama daļa par centrālās ūdensapgādes un centrālās kanalizācijas  

nodrošinājumu detālplānojuma “Celmiņi” teritorijā esošajā nekustamajā īpašumā Celmiņu 

iela 41. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

21. 
Par detālplānojuma risinājumu nepiemērošanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:06:35) 

Par jautājumu Karina Putniņa – identisks jautājums, komitejā lēmuma projekts atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt, ka nav piemērojama daļa par centrālās ūdensapgādes un centrālās kanalizācijas  

nodrošinājumu detālplānojuma “Celmiņi” teritorijā esošajā nekustamajā īpašumā Celmiņu 

iela 56. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

22. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:07:40) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – minēto īpašumu ar zemes ierīcības projektu plānots sadalīt 

divās daļās, nodalot meža daļu. Atdalītajai zemes vienībai piekļuve tiks nodrošināta no servitūta 

ceļa. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  
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Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašumā “Virškalni”, Jaunsilā, 

Ķekavas pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

23. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:09:05) 

Par jautājumu Karina Putniņa – īpašums pieder divām fiziskām personām, uz īpašuma uzbūvēta 

dvīņu māja, un zemes ierīcības projekts paredz atdalīt zemes neapbūvēto daļu un sadalīt zemi 

zem mājas divās daļās, tāpat paredzēts izdalīt infrastruktūru atsevišķā zemes vienībā. Bankas 

piekrišana ir saņemta un komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Jūlijas”, Ķekavā, 

sadalei saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

24. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:10:48) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – zemes ierīcības projekts paredz zemi, kura pieder vienai 

fiziskai personai un kurai ir piekļuve no pašvaldības ielas, sadalīt divās daļās un izdalīt atsevišķi 

ceļa daļu. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Bergi”, Alejās, 

Ķekavas pagastā, sadalei saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

25. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:11:47) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – ar šo lēmuma projektu atjauno darba uzdevumu 

detālplānojuma grozījumiem, kas attiecas uz zemes vienību Grīzupes ielā 8. Grozījumi 

nepieciešami, jo stājies spēkā jaunais teritorijas plānojums. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Veikt grozījumus Ķekavas novada domes 2023.gada 9.augusta lēmumā Nr. 14 ”Par 

detālplānojuma “Lapemeži” grozījumu izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā Grīzupes 

ielā 8, Krogsilā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā”. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

26. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:13:25) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – grozījumi domes lēmumā nepieciešami, jo stājies spēkā 

jaunais teritorijas plānojums, tāpēc jāgroza darba uzdevums atbilstoši tā nosacījumiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada domes 2021.gada 22.decembra lēmumā Nr. 27 ”Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Kārkliņu lauks”, Katlakalnā, 

Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā”.  

Lēmums pielikumā.  
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27. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:14:47) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – pēc būtības tāds pats jautājums un grozījumi nepieciešami 

tāda paša iemesla dēļ, kā iepriekš izskatītajā lēmumā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Veikt grozījumus Ķekavas novada domes 2022.gada 23.novembra lēmumā Nr. 27 ”Par 

detālplānojuma “Ķirši” grozījumu daļā  izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Ķirši”, 

Rāmavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā”.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

28. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:16:07) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – identiks lēmums iepriekšējiem, nepieciešams grozīt darba 

uzdevumu atbilstoši jaunajam teritorijas plānojumam. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada domes 2021.gada 17.novembra lēmumā Nr. 26  ”Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos “Rasiņi”, “Mailītes,  “Rūsas” 

Krustkalnos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā”.  

Lēmums pielikumā.  
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29. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:17:23) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – identisks lēmums iepriekš izskatītajiem, jāpielāgo darba 

uzdevums jaunajam teritorijas plānojumam un šajā gadījumā arī jāpagarina darba uzdevuma 

termiņš. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada domes 2021.gada 17.novembra lēmumā Nr. 25 ”Par 

detālplānojuma “Stirpas” grozījumu izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos Akas iela 

1, Akas iela 3, Kartupeļu iela 6, Kartupeļu iela 8, Kartupeļu iela 10, Krustkalnos, Ķekavas 

pagastā, Ķekavas novadā”.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

30. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:18:43) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – īpašums pieder divām fiziskām personām un 

detālplānojuma mērķis ir zemes sadale savrupmāju apbūvei. Īpašumam ir piekļuve no 

pašvaldības ielas. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamā īpašuma “Lazdukalni”, Katlakalnā, 

Ķekavas pagastā, savrupmāju apbūvei saskaņā ar darba uzdevumu. 

Lēmums pielikumā.  
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31. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:20:28) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – īpašums pieder juridiskai personai un detālplānojuma 

mērķis ir būvēt īpašumā daudzfunkcionālas ēkas, saskaņā ar teritorijas plānojumu šajā 

teritorijā, attīstot zemi, jāizstrādā detālplānojums, tāpat šai gadījumā obligāta prasība 

pieslēgties centrālajiem ūdensapgādes un kanalizācijas tīkliem, jo attīstāmā teritorija ir ļoti 

liela. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma  

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamā īpašuma “Vēja roze”, Lapeniekos, 

Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, biroju, tirdzniecības un pakalpojumu objektu 

būvniecībai saskaņā ar darba uzdevumu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

32. 
Par zemes lietošanas mērķu noteikšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:21:54) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – nākamie divi jautājumi ir identiski, tie atrodas 

detālplānojuma teritorijā, un cauri abiem īpašumiem iezīmēts gājēju ceļš, tāpēc šai gājēju takas 

teritorijai būtu jānosaka atbilstošs lietošanas mērķis. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nekustamā īpašuma Rapšu ielā 13, zemes vienības daļai, kura paredzēta gājēju ielas izbūvei, 

noteikt nekustamā īpašuma lietošanas mērķi – zeme dzelzceļa infrastruktūras zemes 

nodalījuma joslā un ceļu zemes nodalījuma joslā 0.0073 ha platībā. Atlikušajai zemes 

vienības daļai 0.2276 ha  platībā noteikt nekustamā īpašuma lietošanas mērķi - neapgūta 

individuālo dzīvojamo māju apbūves zeme. 

Lēmums pielikumā.  
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33. 
Par zemes lietošanas mērķu noteikšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:24:27) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – būtība, kā iepriekšējam jautājumam. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nekustamā īpašuma Rapšu ielā 12, zemes vienības daļai, kura paredzēta gājēju ielas izbūvei, 

noteikt nekustamā īpašuma lietošanas mērķi – zeme dzelzceļa infrastruktūras zemes 

nodalījuma joslā un ceļu zemes nodalījuma joslā 0.0073 ha platībā. Atlikušajai zemes 

vienības daļai 0.2533 ha  platībā noteikt nekustamā īpašuma lietošanas mērķi - neapgūta 

individuālo dzīvojamo māju apbūves zeme. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 10:28 līdz 10:43. 

Andris Vītols atsāk domes sēdi. 

  

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

34. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:41:15) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – saņemti iesniegumi no vairākām novada pašvaldības 

profesionālās izglītības iestādēm ar lūgumu veikt izmaiņas vecāku līdzfinansējumā, kas atbilst 

domes pieņemtajiem saistošajiem noteikumiem. Viņa sniedz sīkāku skaidrojumu par maksas 

kāpumiem un iemesliem, kāpēc vecāku līdzfinansējums būtu jāpalielina. 

Atklāj jautājumu sadaļu. 

Ceļmalnieks komentē savu priekšlikumu 

Piedalās Variks, Zvaigzne, Ceļmalnieks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par priekšlikumu 

 

 

Priekšlikums no Andra Ceļmalnieka - 

Izteikt lēmumprojekta 2.punktu sekojošā redakcijā - "Lēmums stājas spēkā ar 2024.gada 

1.septembri." 

Atklāti balsojot 
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ar 8 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Kristīne Hāze, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 4 (Andris Vītols, Elīna 

Rasnace, Gatis Līcis, Ineta Romanovska), "Atturas" – 4 (Edgars Brigmanis, Inese 

Jēkabsone, Karina Putniņa, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Priekšlikums netika atbalstīts un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Andris Ceļmalnieks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada domes 2022.gada 9.novembra lēmumā Nr.1 

“Par līdzfinansējuma apjomu Ķekavas novada pašvaldības profesionālās ievirzes izglītības 

iestādēs”.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

35. 
Par pilsētas karoga apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:51:33) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – Simbolikas komisija, atbilstoši tās kompetencei, šā gada 

19.oktobrī pieņēma lēmumu par Ķekavas pilsētas karoga apstiprināšanu un virzīšanu uz domes 

sēdi. Mākslinieki ir izstrādājuši Ķekavas pilsētas karogu, kurš var būt gan drukātā, gan izšūtā 

variantā, nosakot ka karogs ir vertikāli skaldīts ar mākoņgriezumu, balts ar zilu un zilā laukā ir 

astoņstūra zvaigzne. Ja karogs tiks veidots izšuvumā, tad karogam apkārt paredzētas zeltainas 

bārkstis. Pēc tam, kad dome apstiprinās šo karogu, būs jāveic izmaiņas saistošajos noteikumos. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Romanovska, Kūkuma, Variks. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto 

lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze),  

“Pret” – nav, “Atturas” – 2 (Arnolds Keisters, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt izstrādāto Ķekavas novada Ķekavas pilsētas karogu, nosakot, ka karogs ir 

vertikāli skaldīts ar mākoņu griezumu: zils un balts. Zilā laukā zelta astoņstaru zvaigzne. 

Proporcijas – 1:2. Zvaigznes augstums – 60% no karoga augstuma. 

Lēmums pielikumā.  
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36. 
Par pilsētas karoga apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:04:48) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – tai pašā Simbolikas komisijas sēdē izvēlēts arī Baldones 

pilsētas karogs. Karogam bija vairāki varianti, bet izvēlēts tika lēmuma pielikumā esošais 

karogs, vertikāli skaldīts, baltā un zilā krāsā ar pilsētas ģerboni karoga vidū. Arī šim karogam ir 

divi varianti – drukāts un izšūts, un izšūtajam karogam paredzētas apkārt zeltainas bārkstis. Arī 

ar šo karogu būs jāpapildina saistošie noteikumi. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Romanovska, Kūkuma. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto 

lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Arnolds Keisters),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt izstrādāto Ķekavas novada Baldones pilsētas karogu, nosakot, ka karogs ir 

vertikāli skaldīts: balts un zils. Karoga vidū pilsētas ģerbonis pilnās krāsās. Proporcijas – 

1:2. Ģerboņa augstums – 60% no karoga augstuma. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

DROŠĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

37. 
Par grozījumiem nolikumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:10:32) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – lēmuma mērķis ir palielināt pašvaldības darbinieku 

konkurētspēju, lai līdz 2027.gadam valsts un pašvaldību darbinieku atalgojums būtu aptuveni 

80% no privātā sektora atalgojuma. Pašvaldības policijas vadība kopā ar pašvaldības 

speciālistiem sagatavoja grozījumus jau pieņetajā nolikumā par pašvaldības policijas darbinieku 

atalgojumu, kas šobrīd ir nekonkurētspējīgs un būtu jāpalielina. Pozņaks pauž viedokli – ņemot 

vērā kas ietilpst pašvaldības policijas darbinieku pienākumos, viņu atalgojums ir neadekvāti 

zems. Šie grozījumi izskatīti gan Drošības, gan Finanšu komitejā un atbalstīti. Viņš norāda, ka 

materiālu pielikumā ir salīdzinoša tabula, kurā redzami esošie atalgojumi un paredzētais 

pieaugums. Pozņaks aicina domi atbalstīt grozījumus. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Andris Vītols aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  
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Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus nolikumā “Reģionālās pašvaldības policijas amatpersonu un darbinieku 

atlīdzības nolikums”.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

PRIEKŠSĒDĒTĀJA JAUTĀJUMS 

38. 
Par parakstu vākšanas vietu noteikšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:15:48) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – pašvaldībā saņemta Centrālās vēlēšanas komisijas vēstule un 

rīkojums, ar kuru Ķekavas novada domei uzdots noteikt parakstu vākšanas vietas tautas 

nobalsošanai par prezidenta apturētā likuma “Grozījumi notariāta likumā” atcelšanu. Šis ir 

likums, kurš ieviestu partnerību. Lēmuma projekts sagatavots par trīs parakstu vākšanas vietu 

noteikšanu – Ķekavas pagasta, Baložu un Baldones pilsētas kultūras centros. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Andris Vītols, Hāze, Zvaigzne, Variks. 

Hāze, Ceļmalnieks un Keisters komentē savus priekšlikumus. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Andris Vītols aicina balsot par 

priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Kristīnes Hāzes - 

Noteikt parakstu vākšanas vietu Katlkalna Tautas namā un Mellupu sociālā mājā, 

Atklāti balsojot   

ar 12 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, 

Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 4 (Andris Ceļmalnieks, 

Dace Cīrule, Gatis Līcis, Indra Priede),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
   

 

 

2.priekšlikums no Andra Ceļmalnieka - 

Papildināt parakstu vākšanas vietu sarakstu ar Daugmales pagasta bibliotēka, 

Atklāti balsojot   

ar 13 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks), "Pret" – nav,  

"Atturas" – 3 (Dace Cīrule, Indra Priede, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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3.priekšlikums no Arnolda Keistera - 

Papildināt parakstu vākšanas vietu sarakstu ar Valdlauči b/d Zvaigznīte telpās, 

Atklāti balsojot   

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Gatis Līcis, Ineta Lazda, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – 1 (Karina Putniņa), "Atturas" – 6 (Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, 

Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Līcis izsaka neapmierinātību, ka sēdē nepiedalījās lēmuma projekta sagatavotājs. 

Putniņa balsoja pret, jo bērnudārzā nedrīkst ieiet nepiederošas personas, tāpēc šo priekšlikumu 

tādā formā realizēt nevarēs. 

 

Visi trīs priekšlikumi atbalstīti un Andris Vītols izsludina pārtraukumu, lēmuma projekta 

papildināšanai. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 11:35 līdz 11:40. 

Andris Vītols atsāk domes sēdi (ierakstā plkst. 2:42:16) un aicina balsot par papildināto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Dace Cīrule),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt Ķekavas novada administratīvajā teritorijā septiņas parakstu vākšanas vietas - 

Ķekavas pagasta kultūras centrs, Baložu pilsētas kultūras centrs,  Baldones kultūras centrs, 

Katlakalna tautas nams, Mellupu sociālā māja, Daugmales pagasta bibliotēka, pirmsskolas 

izglītības iestāde “Zvaigznīte”.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

Sēdi slēdz plkst. 11:46. 

 

Sēdes vadītājs  (1PARAKSTS)    Andris Vītols 

Sēdes protokolētāja: (2PARAKSTS)   Vija Milbrete 

 


